

坦桑尼亞—肯尼亞—南非—津巴布韋—博茨瓦納
Tanzania - Kenya - Sth.Africa - Zimbabwe - Botswana



GW TOURS

We are professionals dedicated to elevating travel
唯有專注，方能專業

20
/
23
天

非洲野生動物奇獵

20/23 Days Grand African Safari

及非洲之傲豪華列車之旅 & Luxury ROVOS Rail

可加
4天超五星 Rovos Rail

+\$3000起/人

團號 Tour Code: AFR20/23

2020

DEPARTURE:

出發日期

25 MAR 22 JUL

10 JUN 9 SEP

from \$11288起 每人 per person

單人房差 \$2790起



非洲之傲 ROVOS

若要說到一輛能與『藍色火車』分庭抗禮的火車，放眼全球非『南非—非洲之傲 / 羅沃斯列車』莫屬。除獲獎無數，她更與『藍色火車』幾乎平分 21 世紀前 10 年所有世界旅遊大獎『全球最佳豪華火車』頭銜，絕對是另一輛世界殿堂級的經典火車。

復古風格兼具實用性，并統一刷上標準墨綠油彩的車廂，是『南非—非洲之傲』最鮮明的特色。

『長城假期』邀請你們共同踏上這一尊爵典雅的綠色列車之旅。



東非大裂谷之野生動物
Great Rift Valley Game



柏哥利亞湖國家公園
Lake Bogoria



維多利亞瀑布
Victoria Falls



花園大道
The Garden Route

東非大裂谷就是每年上演動物大遷徙的地方，被認為是世界上最著名的野生動物保護區。

參觀地跨坦桑尼亞及肯尼亞兩國的三大各具特色的區域：恩戈羅恩戈羅保護區、塞倫蓋提國家公園、瑪莎瑪拉野生動物保護區，近距離觀賞“非洲五大”及其他各種各樣的野生動物。一望無垠的草地上散佈著成群的斑馬、長頸鹿、羚羊和轉角牛羚；大象和非洲水牛在寬廣的姆西阿拉沼澤地裡打著滾...參觀博茨瓦納的喬貝國家公園，欣賞日落并再次進行動物獵游，一幕幕只在探索頻道裡出現的生動畫面，呈現在您的眼前。

柏哥利亞湖國家公園位於首都奈羅比的西北方，東非大裂谷區的邊緣，是許多鳥類和野生動物的棲息地。

春夏之際，成千上萬的火烈鳥會在此聚集，場面非常壯觀，火烈鳥的羽毛顏色會將湖面染成粉紅色，因此整個湖面會像片粉紅海洋，或是粉紅地毯般的美麗動人，成為世界上最令人驚訝的自然奇觀之一。

維多利亞瀑布或稱莫西奧圖尼亞瀑布，位於非洲贊比西河的中游，讚比亞與津巴布韋之間，是世界三大瀑布之一。維多利亞瀑布也是讚比亞的莫西奧圖尼亞國家公園和津巴布韋的維多利亞瀑布國家公園的一部分。1989年，聯合國教科文組織將維多利亞瀑布和這兩個國家公園列入世界遺產的名錄。它們是南部非洲最重要的旅遊點之一。

南非有一條被稱作“花園大道”(Garden Route)的知名旅遊長廊，從開普敦一直向東延伸至伊麗沙白港，全程超過500公里。這條濱海的高速公路，幾乎穿越了南非最美麗的印度洋沿岸地區。

道路一側瀕臨波濤萬頃的大洋，另一側則是湖泊、峽谷、海灘、懸崖峭壁和茂密原始森林與道路並行伸展，還有讓人難忘的海濱小鎮，美景令人目不暇接。

特色行程

Tour Highlight





“ 曾 有許多人說：無論這一生您到過多少地方，只要您不曾到過肯尼亞就不能說您的旅行版圖完整。 ”



瑪莎瑪拉野生動物區
Masai Mara Game Reserve

Day 1 & 2 澳洲 飛行 乞力馬扎羅山 (阿魯沙, 坦桑尼亞)
Australia Mt. Kilimanjaro (Arusha, Tanzania)

搭機飛往坦桑尼亞乞力馬扎羅山山腳下的小鎮阿魯沙。抵達後，接機入住酒店休息，遠眺著名的非洲最高峰乞力馬扎羅山。

★★★★
Karama Lodge 或同級
D
晚餐

Fly to Arusha, Tanzania. On arrival, transfer to the hotel and have a view of magnificent Mt Kilimanjaro, the summit of Africa.

Day 3 乞力馬扎羅山 (阿魯沙) 恩戈羅恩戈羅保護區
Mt. Kilimanjaro (Arusha) Ngorongoro Conservation Area

早餐後驅車進入恩戈羅恩戈羅保護區。恩戈羅恩戈羅保護區是坦桑尼亞火山口高地的一個保護區，在阿魯沙西面約 180km 處。已被列入聯合國教科文組織世界遺產名錄。恩戈羅恩戈羅火山口這大型破火山口在本保護區中內，保護區名字是以這個火山口來命名，火山口區域是大型動物保護區。在美麗的河馬湖附近午餐，還會見到成群結隊的大象。恩戈羅恩戈羅自然保護區深 600 多米的死火山口是獵遊者的最愛，裡面有絕大部分非洲五霸等東非可找到的大型動物，也有不會遷徙的角馬和斑馬，還有個鹹性湖許多紅鶴會聚集，以及瀕臨絕種的黑犀牛。

★★★★
Ngorongoro Wildlife Lodge 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

In the morning, transfer to Ngorongoro, the 8th natural wonder of the world. The crater is a virtual Noahs Ark, inhabited by almost every species of wildlife indigenous to East Africa including the rare black rhino. In fact, the crater has the greatest concentration of wild life in the planet. It contains a river, several swamps, a soda lake that, from the top, looks like steam, full of flamingoes, a forest and open plains. The large bull elephants that reside here have extremely large tusks, due to the rich mineral content of the volcanic soil and its grasses. They are the most incredible elephants you'll ever see in your life. You can see 'big five' here.

Day 4 恩戈羅恩戈羅保護區 塞倫蓋提國家公園
Ngorongoro C.A. Serengeti N.P.

這一天我們將很早地進入火山口地區，在地球上最令人

恩戈羅恩戈羅保護區
Ngorongoro Conservation Area



★★★★
Domei Serengeti Camp 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

We will start the day very early and descend into the crater floor for an incredible morning of wildlife in one of the most stunning places on Earth. After the game drive, there will be time for a picnic lunch near the beautiful hippo Lake. After lunch, drive to the Serengeti National Park. Serengeti mean 'endless plains' in Kiswahili and this 18,000 sq. km park is inhabited by more than 2 million large animals including more than a million wildebeest, hundreds of thousands of plains zebras, and Thomson's gazelles. Large predators including lions, cheetahs, and hyenas are drawn to the area by this abundance of prey which migrate throughout the park. Many smaller animals like rock hyrax, bat eared foxes, mongoose, honey badger, jackals, monkeys, baboons and African hares also inhabit the area along with nearly 500 species of birds. After attending a short lecture describing the archeological digs and geology of the gorge, you'll have time to visit the small museum. Afternoon game drive en-route to campsite.

Day 5 塞倫蓋提國家公園 瑪莎瑪拉野生動物區 (肯尼亞)
Serengeti N.P. Masai Mara Game Reserve (Kenya)

早餐前進行★動物獵遊，在它們更活躍的時近距離觀賞他們，您還有機會欣賞到夢幻般的太陽升起。非洲大草原的日出是人們可以擁有的最美好的體驗之一。回到營地吃早午餐。午後乘車出發進入肯尼亞，沿途仍然可看到成群結隊的非洲動物，令人嘆為觀止。

★★★★★
Mara Sopa Lodge 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

Today you will wake up very early to do an early morning safari before breakfast, to spot the animals when they are more active and also to have a fantastic sun rise in front of you. The sunrise in the african Savannah is one of the most beautiful experiences one can have. After the game drive, return to the camp for brunch. Dive to Kenya in the afternoon. It will be a little long day of driving but the game drives in and out of the parks can be surprisingly incredible.

Day 6 瑪莎瑪拉野生動物區
Masai Mara Game Reserve

馬賽馬拉，動物獵遊從來不會令人覺得無趣乏味！有耐心的人最終都能盼到非常獨特的景觀或現象，如一隻高傲的獅子偷偷地靠近他的獵物；一隻花豹從刺槐樹上較高的樹幹上銜回他所殺的獵物；一群大象保護他們的小象免於掠奪者的侵擾；帶著小豹的獵豹媽媽，嘗試獵殺羚羊來餵養自己的孩子！誰曉得呢，在馬賽馬拉大草原上，每天都上演著新鮮事！

今日安排上午與下午各一次的★動物獵遊，經驗老道有著鷹眼的當地導遊會帶您回到野外，去搜尋非洲的各種野生動物，如長頸鹿，大象，獅子，犀牛等等珍貴動物。

★★★★★
Mara Sopa Lodge 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

Enjoy full day game drives through the Masai Mara, where vast herds of zebra, impala, antelope, gazelle and giraffe

grace the landscape. Here hippos populate the stream and lakes, and the woodlands and savannah are the sweet home to leopard, lion, hyena and cheetah.

Day 7 瑪莎瑪拉野生動物區 奈瓦夏湖
Masai Mara Game Reserve Lake Naivasha

早晨伴著日出再次進行★動物獵遊，餐後前往奈瓦夏湖畔，到達後自由活動，調整休息。奈瓦夏湖為東非大地壟大裂谷形成的眾多湖泊中，少數的淡水湖，是肯亞第二大淡水湖，性喜鹹水湖的紅鶴不會飛到這裡來，但這裡卻棲息 300 多種的鳥類！

★★★★
Lake Naivasha Simba Lodge 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

Safari in the morning, then transfer to Lake Naivasha to have leisure time.

Day 8 奈瓦夏湖 柏哥利亞湖國家公園 奈瓦夏湖
Lake Naivasha Lake Bogoria N.P. Lake Naivasha

早晨伴著日出再次進行★動物獵遊，餐後前往柏哥利亞湖國家公園，位於東非大裂谷區的邊緣，是碳酸鈣湖而不是淡水湖，面積約有 30 平方公里。和週邊的湖一樣，柏哥利亞湖也是許多非洲紅鶴的家，是少數幾個特別為了紅鶴以及其他數百種在此定居的鳥類而設置的保護區，為著名的鳥類觀察家的天堂，將有機會看到壯麗的紅鶴群飛的景象，令人讚嘆！

★★★★
Lake Naivasha Simba Lodge 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

Go Safari again in the morning. Then after breakfast travel to Lake Bogoria National Park, whose abundance of algae attracts the vast quantity of flamingos that famously line the shore.

Day 9 奈瓦夏湖 奈羅比 約翰內斯堡 (南非)
Lake Naivasha Nairobi Johannesburg (Sth. Africa)

乘車前往肯尼亞首都奈羅比，結束難忘的東非動物獵遊探險之旅，後送往機場，乘機前往南非最大城市約翰內斯堡，入住酒店休息。

★★★★★
D'oreale Grand Hotel 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

Transfer to Nairobi, capital of Kenya. Then flight to Johannesburg, the largest city in South Africa.



Day 10 約翰內斯堡 太陽城
Johannesburg Sun City

早餐後前往南半球最大的娛樂中心——太陽城。它以古老的中非太陽谷傳說為藍本，設計了一座如美國拉斯維加斯般的娛樂之城，這裏有清幽的湖光山色，無數的珍禽異草，遊人可漫步其中享受休閒時光，還可以體驗地震橋，聆聽失落之城的神秘傳說。之後驅車前往南非著名的 LESEDI 民俗文化村，此文化村由祖魯莊、科薩莊、Pedi 莊、Basotho 莊等農莊組成，有幸一睹南非不同部族不同的生活方式、建築風格和特殊技藝，了解他們的文化和生活方式，欣賞非洲傳統舞蹈，晚餐後返回酒店休息。



★★★★★
D'oreale Grand Hotel 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

After breakfast, travel to the biggest entertainment centre of the Southern Hemisphere - Sun City Resort. Sun City is a luxury resort and casino, similar to Las Vegas, located between the Elands River and the Pilanesberg. Afterwards head to LESEDI Cultural Village, it is a tourist village which celebrates the cultural traditions of several different peoples of Southern Africa. It reproduces traditional dwellings and offers demonstrations of dances and other cultural activities. After dinner, go back to hotel and rest.

Day 11 約翰尼斯堡 Johannesburg 普利托裏亞 Pretoria 伊麗莎白港 Port Elizabeth

早餐後，啟程前往南非首都普利托裏亞，遊覽古希臘建築形式的聯合大廈、市政廳、教堂中心廣場，以及南非歷史的博物館——先民紀念館。下午乘班機飛往伊麗莎白港。入住酒店休息。



★★★★★
Radisson PE Hotel 或同級
B/D
早 / 晚餐

After breakfast, travel to Pretoria, capital of South Africa. Following visit The Union Buildings, Pretoria City Hall, Church Square, and Voortrekker Monument. Afternoon flight to Port Elizabeth, check in hotel and rest.

Day 12 伊麗莎白港 Port Elizabeth 花園大道 Garden Route 喬治市 George

早餐後途經齊齊卡馬國家公園，優美的山谷、海灘和山脈、多樣的野生動物和冒險活動讓此地成為東開普省最吸引人的國家公園之一，壯麗的齊齊卡馬國家公園分布在山谷、崎嶇的山脈和寬廣的海岸線。之後前往由喬治三世之子喬治克雷斯創建的渡假勝地——克尼斯納，遊覽風光明媚的湖海相連美景。並特別安排品嚐公認世上最美味的奈斯那生蠔。宿喬治市或附近。



★★★★★
Simola Hotel 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

After breakfast, pass through the Tsitsikamma National Park, beautiful valleys, beaches and mountains, diverse wildlife and adventures make this one of the most attractive national parks in the Eastern Cape, with the magnificent Tsitsikamma National Park Valleys, rugged mountains and wide coastline. Then head to Knysna, a resort created by George Crest, the son of George III, to explore the beautiful scenery of the lake and sea. Special arrangements are made to taste the most delicious Nesna oysters in the world. Have accommodation around George town.

Day 13 喬治市 George 白紋牛羚國家公園 Bontebok N.P. 開普敦 Cape Town

早餐後參觀駝鳥農場，藉此了解駝鳥的生態並可試騎駝鳥及觀賞有趣的駝鳥競跑比賽。後繼續沿著美麗的花園大道向西行進，穿越了南非最美麗的印度洋沿岸地區。道路一側瀕臨波濤萬頃的大洋，另一側則是湖泊、峽谷、海灘、懸崖峭壁和茂密原始森林與道路並行伸展，還有讓人難忘的海濱小鎮，美景令人目不暇給。參觀白紋牛羚國家公園。它成立於 1931 年，以確保白紋牛羚的生存。傍晚到達開普敦。



★★★★★
Lagoon Beach Hotel 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

After breakfast, visit the ostrich farm to learn about the ecology of the ostrich and try the ostrich and watch the interesting ostrich race. Continue west along the beautiful Garden Route and cross the most beautiful Indian Ocean coast of South Africa. On one side of the road is the ocean



維多利亞瀑布
Victoria Fall

with its waves, and on the other side is lakes, canyons, beaches, cliffs and lush virgin forests stretching alongside the roads, as well as an unforgettable seaside town with stunning views. Visit the White Wildebeest National Park. It was founded in 1931 to ensure the survival of white-breasted wildebeests. Arrive in Cape Town in the evening.

Day 14 開普敦 Cape Town

全天開普半島遊覽，驅車前往大西洋沿岸的【蒙特灣】，乘遊輪前往【海豹島】（視天氣情況而定），遊人可以觀賞到汪洋中的礁石上棲息著數以萬計的海豹的壯觀奇景，午餐享用西式龍蝦餐後前往【企鵝海灘】遊覽，隨後前往非洲大陸最南端的天之涯、海之角【好望角自然保護區】，這裏依然保持著原始風貌，遊人可乘坐舊式纜車登上 238 米高的開普角山頂（單程上山纜車），縱覽大西洋印度洋交匯處，水天一色，煙波浩渺。傍晚驅車返回開普敦，晚餐特別安排南非特色美食，中式駝鳥鮑片餐後酒店休息。

★★★★★
Lagoon Beach Hotel 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

Bring your camera for a full day Cape Peninsula tour! We are heading for Cape Point at the south western tip of the Cape Peninsula with the most spectacular views in the world. The tour begins with a scenic drive along the Atlantic Coast, passing through Camps Bay and the fishing village of Hout Bay. Then take the cruise to Duiker Island (subject to cancel due to weather change), here you will get to see ten thousands of seals lying on the rocks by the sea. After special lobster lunch, head to Penguin Beach, and the trip continues to Cape Point Nature Reserve (or the Cape of Good Hope), you can take the 238-meter high cableway and reach the top of the Cape Point. There are a variety of wildlife which includes baboons, rheebock and the elusive eland, witness the union of the Atlantic and Indian Oceans. In the evening, back to Cape Town, enjoy the South Africa special meal - ostrich meat and fried abalone slices, then return to hotel and rest.

Day 15 開普敦市區遊 Cape Town City Tour

早餐後，市區觀光，好望角堡（外觀）建於 17 世紀，是歐式的五棱星型砲堡，被認為是現存保存最好的荷蘭東印度公司砲堡典範。隨後參訪位於山坡上的開普馬來社區。開普馬來是伊斯蘭教文化在南非的最早傳遞者，經過數個世紀的融合演變，形成了獨特的文化，同時沿著山坡而建、色彩繽紛的房子，也讓人眼睛為之一亮。隨後前往維多利亞港遊覽。維多利亞港深藏在大西洋的海灣里，現今是開普敦最熱鬧的地方，港口一帶集中了大量商店、工藝品市場、高檔酒店、碼頭酒吧和餐廳，是遊客在開普敦的必去之處。客人可以在這裡選用午餐（自理）。下午前往桌山遊覽。桌山山壁陡峭，頂峰平整如桌面，被稱為「上帝的餐桌」，是南非最富盛名的一座山。安排搭乘桌山纜車，登上桌山山頂，一覽無遺的欣賞開普敦市中心以及桌灣的優美景緻。結束後，返回酒店休息。
※ 特別說明：桌山纜車運行需天候狀況而定，若因天候狀況臨時停駛，或遇到年度維修，則改安排其他景點

★★★★★
Lagoon Beach Hotel 或同級
B/D
早 / 晚餐

After breakfast, go on a full day's Cape Town city tour. Head to the Castle of Good Hope, it is a bastion fort built in the 17th century, and is considered the best preserved example of a Dutch East India Company fort. Then head to Bo-kaap, It is a former township, situated on the slopes of Signal Hill above the city centre and is an historical centre of Cape Malay culture in Cape Town. Bo-Kaap is a multicultural area and is known for its brightly coloured homes and cobble stoned streets. Afterwards travel to Victoria & Alfred Waterfront. Situated in South Africa's oldest working

harbour, this area has been developed for mixed-use, with both residential and commercial real estate. The complex houses over 450 retail outlets, including fashion, homeware and curios, to jewellery, leather goods and audio-visual equipment. You can have lunch on your own arrangements here. In the afternoon, visit Table Mountain. It is a flat-topped mountain, known as "God's dining table", forming a prominent landmark overlooking the city of Cape Town. Here we can take the cableway to the top and enjoy the stunning view. After dinner, drive back to hotel and rest.

*The cableway on Table Mountain may be closed due to weather change or annual repair. If this is the case, different attraction will be arranged.

Day 16 開普敦 Cape Town 維多利亞瀑布 (津巴布韋) Victoria Falls (Zimbabwe)

早餐後飛往維多利亞瀑布。下午遊覽維多利亞瀑布辛巴威側。維多利亞瀑布在贊比亞和津巴布韋之間的邊界。在 1800 年代居住在這個區域的 Kololo 部落稱之為 "Mosi-oa-Tunya 雷靈的煙霧"，而在現代，它作為世界上最大的水簾瀑布而被全世界所熟知。我們專業的當地導遊將帶領您進入旅遊景區，給您講解瀑布的形成過程，以及周圍的文化和習俗。瀑布的發現者利文斯通於 1851 年第一次聽說這個巨大的瀑布，但是直到 1855 年他才動身前往參觀。他在瀑布上遊幾公裏處的卡萊島度過了一個晚上，步行隨流而下，然後第二天早上坐上獨木舟，逐步接近雷鳴般的煙霧。他在瀑布邊最大的一個島靠岸，如今這個島被稱為利文斯通島，從這裡第一次看到了瀑布的壯觀景象。

之後的時間自由活動，您可以自費參加各種項目，比如搭乘飛機從高空俯視，享受無與倫比的視覺衝擊。結束後入住酒店休息。

★★★★★
A'Zambezi River Lodge 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

可選擇自費乘坐直升飛機過瀑布
(Optional) Helicopter flight over the Falls

After breakfast, drive to Nairobi Airport for flight to Victoria Falls. Today we tour the Falls! Discover how the Falls were formed and what local customs and traditions surround them. The tour undertakes a mesmerising scenic route and is led by an expert local guide. Learn how Livingstone In 1851, first heard of the great waterfall, but it was only in 1855 that he set out to visit it. He spent the night on Kalai Island a few kilometres upstream of the Falls, having come down river by foot, and the next morning set off in a small canoe to approach the thundering smoke. He landed on the biggest island on the lip of the falls, now called Livingstone Island and from there obtained his first view of the Falls. Rest of the day free at leisure. Later this afternoon you may choose the long list of optional activities available at the lodge (on your own account).

Day 17 維多利亞瀑布 Victoria Falls 喬貝國家公園 (博茨瓦納) Chobe N.P.(Botswana)

酒店早餐後，上午自由活動繼續欣賞瀑布的美景，後驅車進入博茨瓦納喬貝國家公園，抵達後入住酒店享用午餐。傍晚乘坐快艇遊覽喬貝河，欣賞壯觀的日落，尋找成群的鱈魚、河馬以及前來喝水的大象群，讓人目不暇接。

★★★★★
Cresta Mowana Lodge 或同級
B/D
早 / 晚餐

Continue to visit Victoria Falls in the morning, in the afternoon, drive to Chobe National Park, in northern Botswana, has one of the largest concentrations of game in Africa. By size, it is the third largest park in the country, take a speedboat to see the big five.



好望角
The Cape of Good Hope

Day 18

喬貝國家公園
Chobe National Park

今日早晚各安排一次乘吉普車進行★動物遊獵，穿梭在莽原上找尋各種的野生動物，如非洲五霸 Big Five 一獅子、大象、水牛、犀牛、花豹，還有羚羊、長頸鹿、斑馬等的蹤跡。一幕幕只在探索頻道裡出現的生動畫面，呈現在您的眼前，此種充滿刺激的探險並感受大自然生態奇妙的樂趣，將帶給您終身永難忘懷的經歷與回憶，當太陽落在地平線上時，欣賞經典的非洲景象。



★★★★★
Cresta Mowana Lodge 或同級
B/L/D
早 / 午 / 晚餐



Today, get ready for your African game drive in morning and evening respectively. In specialist open air safari vehicles, you will have a fantastic experience on your first game drive in the world famous Chobe National Park. Game drives offer you the opportunity to view the abundant elephants and big game animals in their nature habitat. Start by beginning your count for the Big 5! Later, return to the lodge and enjoy your evening swapping stories of your day's sightings.

Day 19&20 喬貝國家公園 澳洲
Chobe National Park Australia

早餐後，送至機場，乘機。第二天抵達澳洲，結束精彩的旅程。



B
早餐

Check-out at the hotel, depart for flight back to Australia. On the plane, next day arrive. The journey ends.

(可選) 4天3晚超五星 ROVOS Rail 行程如下:

4 Days ROVOS Rail post-tour itinerary is as below:

Day 19 喬貝國家公園 維多利亞瀑布 “非洲之傲” 列車
Chobe N.P. Victoria Falls ROVOS Rail

上午乘車返回維多利亞瀑布。下午前往維多利亞瀑布火車站，準備踏上奢華列車之旅。非洲之傲每次发车的时候，创始人会亲自向每一个用户致敬并且欢迎，有时候上车下车都会有红毯迎接。晚餐，也必须正装出席。一切看起来都那么的充满仪式感，这些和我们的日常生活有很大的不同，希望您能过一个不一样的旅程。列車上有 24 小時的貼身服務，每次外出回來會有熱毛巾準備，回到房間必定會發現所有床鋪都整理過，洗手間也打掃完畢，原本雜亂的東西都已擺放整齊。餐車的水果和紅酒可以隨意取用。早餐、午餐和正式晚宴精心準備的菜餚均一次上齊，有精選的紅酒推薦。下午通常還會有下午茶時間，精選各種甜點。觀景車廂有 32 個座位，在列車尾部，可以觀看風景。為使旅行保持懷舊的感覺，列車不設廣播或電視，手機電腦限於在私人套房使用。列車上有圖書館可以看書，也可以在公共空間內和車上的乘客聊天。乘坐非洲之傲列車來享受生活吧。17:00 列車從辛巴威的維多利亞瀑布站出發，19:30 享用晚宴。



★★★★★
豪華列車 ROVOS Rail
B/D
早 / 晚餐

"非洲之傲" 豪華列車
ROVOS Rail



Morning drive back to Victoria Falls. 17:00 Depart from Victoria Falls Station, Zimbabwe, and travels southeast. Guests may freshen up in their suites before joining fellow travellers in the lounge car or observation car at the rear of the train. 19:30 Dinner is served in the dining cars en route to Kennedy Siding. Dress: Formal.

Day 20 非洲之傲列車 (萬基國家公園, 津巴布韋)
ROVOS Rail(Hwange NP, Zimbabwe)

5:00 列車開始早餐。
6:00 -11:00 列車到達萬基國家公園，進行★獵遊活動，再一次與野生動物接觸。萬基國家公園是非洲津巴布韋最大的野生動物保護區，位於西部北馬塔貝萊蘭省，毗鄰喀拉哈里沙漠，國家公園佔地超過 14,600 平方公里，有 105 種哺乳類動物，包括 19 種大型草食性動物、8 種大型肉食性動物和所有津巴布韋的受保護動物，例如南非劍羚、獵狗和非洲野犬。後返回列車繼續旅行。
11:00-13:00 享用午餐，在此期間列車運行在世界上最長的直線鐵路——長達 114 公里的鐵路線上，通過津巴布韋第二大城市，也是工業城市布拉瓦約。
16:30 整個下午列車將運行在津巴布韋大草原上，您將在列車上悠閒的享用下午茶的同時欣賞非洲草原美景。
19:30 列車將通過津巴布韋與南非的邊境進入南非，同時享用晚宴。



★★★★★
豪華列車 ROVOS Rail
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

5:00 A continental breakfast is served in the dining cars until departure
6:00 - 11:00 Disembark for a game drive at The Hide in Hwange National Park
11:00-13:00 Brunch is served in the dining cars until 13:00. The train travels between Dete and Gwaai along one of the world's longest stretches of straight railway line - 114 kilometres - and passes Bulawayo: second city of Zimbabwe, capital of Matabeleland and industrial capital of the country.
16:30 Tea in the lounge car or observation car at the rear of the train
19:30 Dinner is served in the dining cars en route to the border at Beitbridge

Day 21 非洲之傲列車 (南非)
ROVOS Rail(Sth.Africa)

7:00-10:00 自然醒後，列車已經運行在南非北部的亞熱帶高原上繼續向南行駛。在列車上欣賞美景的同時享用早餐。
13:00 享用午餐，在此期間，列車將穿越南迴歸線，您能夠親在列車上體驗熱帶跨越至溫帶。
16:30 在列車尾部享用，下午茶並欣賞南非高原的景色。
19:30 列車將在這段時間離開南非的高原地區向山下行駛，您可以在享用晚宴的同時欣賞窗外變化的風景。



★★★★★
豪華列車 ROVOS Rail
B/L/D
早 / 午 / 晚餐

7:00-10:00 Breakfast is served in the dining cars. The train leaves baobab country and travels south.
13:00 Lunch is served in the dining cars. The train crosses the Tropic of Capricorn.
16:30 Tea in the lounge car or observation car at the rear of the train. Travel through Warmbaths (so named for its mineral waters) and Nylstroom, christened by the Voortrekkers as the source of the Nile River as the town's river happened to be north flowing.
19:30 Dinner is served. The train passes the escarpment's edge where the Highveld drops precipitously

Day 22 普裏托里亞 約翰尼斯堡 澳洲
Pretoria Johannesburg Australia

早餐後，繼續在列車上欣賞南非東北部風景。
10:00 非洲之傲列車終於將您帶到了南非的首都普裏托里亞，抵達美國國家地理雜誌評為的世界上最豪華列車的“非洲之傲” ROVOS RAIL 普裏托里亞私家火車站，在維多利亞風格的優雅站臺上，伴著小提琴和香檳酒，踏著紅地毯結束旅行，而非洲之傲列車的永恒記憶將一直伴隨您。而後前往機場，乘機返回澳洲。



★★★★★
豪華列車 ROVOS Rail
B
早餐

7:00-9:00 Breakfast is served in the dining cars
10:00 Arrive at journey's end at Rovos Rail Station in Pretoria
Transfer to airport in Johannesburg, depart for flight back to Australia.

“ 充滿刺激的探險異感
充 受大自然生態奇妙
的樂趣，將帶給您終身永
難忘懷德經歷與回憶。 ”

- ★國際及內陸機票，機場稅及燃料附加費
International & Domestic Air Tickets & Tax
- ★全程中文或英文導遊
Chinese or English speaking tour guide
- ★行程中列明的門票
Admissions as indicated in the itinerary
- ★17晚 4~5 星級酒店住宿
17 nights 4-5 star hotel accommodation
- ★空調旅遊巴士 Air-conditioned Coach
- ★行程中列明的膳食 Meals indicated in itinerary
- ★4天3晚超5星非洲之傲豪華列車 ROVOS Rail:
4 days 3 nights ROVOS Rail:
★ 艙位等級: Pullman Suite; 升級到 Deluxe Suite 艙位每人額外支付 \$1500;
Upgrading to Deluxe Suite incurs extra \$1500
★ 全程餐費, 飲料, 酒水
Three superb meals daily, all alcoholic and other beverages
★ 全天 24 小時客房服務 24-hour room service
★ 落地觀光費 Entrance fees to places of interest

包含費用
Inclusion

- ▶ 單房差: (20天) \$2790/人;
(23天) \$4199/人
Single Supplement (20 Days)\$2790pp;
(23 Days)\$4199pp
- ▶ 小費: (20天) USD\$200/人;
(23天) USD\$230/人
Tipping (20 Days) USD\$200pp;
(23 Days)USD\$230pp
- ▶ 簽證費 Visa Fee
- ▶ 旅遊保險費, 個人消費
Travel Insurance & Personal Expenses
- ▶ 因人力不可抗拒因素導致的額外費用
The extra fee costing beyond our control

未含費用
Exclusion

- ◎訂金每位 \$5000, 餘款出發前三個月付清
Deposit \$5000pp, remaining balance to be paid off 3 months before departure
- ◎墨爾本, 布里斯班, 阿德雷德出發加收
\$300 起每位, 柏斯 \$600 起每位
MEL/BNE/ADL extra from \$300pp,
Perth from \$600pp
- ◎行程前後順序會有調整, 最終行程以本公司確認單為準
Sequence of the itinerary might be adjusted, please refer to the final confirmation
- ◎由於匯率的變更導致的額外費用 (已付定金的客人將不會受到影響), 本公司保留由於匯率浮動、燃油附加稅變化, 或其他不可抗拒因素而調整價格的權利
We reserve the right to change the price without prior notice due to the exchange rate fluctuation (passengers who had already paid the deposit will not be affected)
- ◎如遇特殊情況, 如天氣惡劣、罷工、航班取消或延誤改裝等等或在非本公司能力範圍以內所能控制之情況下, 而必須將行程及住宿更改或取消任何一項旅遊節目, 本公司將依照當時情況儘量安排及全權處理, 本公司將不負責在此情況下所引致之損失
We reserve the right to modify or cancel the itinerary subject to local conditions such as weather, political issues, riots etc.

備註
Remarks

Day 23 澳洲
Australia

抵達澳洲，結束精彩的旅程。
Arrive in Australia. Your journey ends.

特約旅行社 Travel Agent

相關報名詳情及旅遊細則，請參閱「長城假期」旅遊協議書。我們保留最後更改行程及價格的權利
D.O.I.: 8 JUL, 2019
For general information, terms & conditions & liabilities, please refer to Great Wall Travel Tour Agreement Form. We reserve the right to change itinerary and prices without prior notice.